
GEMEENTE SCHERPENZEEL 

Zaaknummer: 110707 / 111044 

 

MEMO 
2024-08 

   
datum : 20 februari 2024 
   
aan : de raad 
   
van : het college van burgemeester en wethouders 
   
onderwerp : Inputronde nieuwe Strategische Agenda Regio Foodvalley 
   
bijlage(n) : 2, brief van commissie Strategische Agenda en samenvatting 
   

 
29 februari a.s. bezoekt de commissie Strategische Agenda de informatieronde in 
Scherpenzeel om input op te halen voor de nieuwe Strategische Agenda Regio 
Foodvalley 2026-2030.  
 
De Strategische Agenda is van overheden, ondernemers en onderwijs. In de 
commissie zit dan ook een vertegenwoordiging van deze 3 partijen. In Scherpenzeel 
zullen voorzitter Jacco van der Tak (gemeente Barneveld), Henk Kievit (onderwijs 
CHE) en Niels Wassenaar (ondernemers, LTO) aanwezig zijn. Na een presentatie door 
de commissie organiseren we een werksessie om input op te halen. Hiervoor hebben 
we ook de Bedrijvenkring Scherpenzeel Woudenberg en de Ondernemersvereniging 
Scherpenzeel uitgenodigd.   
 
Via dit memo geven we u graag ideeën en wensen mee voor het gesprek op 29 
februari. Wij zullen die avond, voorafgaand aan het bezoek van de leden van de 
commissie Strategische Agenda, een korte toelichting geven op deze memo. Deze 
bijeenkomst is een eerste keer dat we gezamenlijk bespreken hoe we in Scherpenzeel 
naar regionale samenwerking kijken en wat we daarvan verwachten. De focus ligt 
deze keer op de gemeenschappelijke regeling Regio Foodvalley met de onderwerpen 
die daarbij horen. 
Volgens de regeling heeft de samenwerking als doel: “Om de Foodvalley Regio een 
Europese topregio te maken (…) in de agro-foodsector door versterking van het 
vestigingsklimaat en de kwaliteit van de leefomgeving.” De werkterreinen van de 
Regio Foodvalley zijn economie, werkgelegenheid, ruimtelijke ontwikkeling, wonen en 
mobiliteit. 
 
Vragen van de commissie 
De commissie Strategische Agenda stelt 4 vragen ter voorbereiding.  
1. Wat verwacht u van de Strategische Agenda?  
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2. Met welke strategische (toekomstgerichte) thema’s bent u bezig waarbij u 
meerwaarde ziet in regionaal samenwerken binnen de Regio Foodvalley? 

3. De commissie geeft thema’s aan waarop we moeten samenwerken en willen 
samenwerken. Op welke thema’s en ambities zou u focus willen leggen?  

4. Gezien de samenvatting van de huidige strategische agenda:  
a. Herkent u zich in de geschetste beelden en het profiel van Regio Foodvalley?  
b. Waar wilt u het profiel van Regio Foodvalley aanvullen dan wel nuanceren? 

 
Ons advies 
Het is belangrijk het doel van de regionale samenwerking scherp voor ogen te houden. 
Ons advies is dit de commissie nadrukkelijk mee te geven. Dit helpt om een concrete 
agenda met focus op te stellen en daadwerkelijk impact te maken. Beschrijf zoveel 
mogelijk heldere doelen, die ook meetbaar zijn. De “triple helix” samenwerking met 
overheden, ondernemers en onderwijs (3 O’s) maakt ons sterker. Tegelijk maakt deze 
samenwerking overleg en besluitvorming lastiger. Zorg voor meer evenwicht in de 
inbreng en de opbrengst vanuit de drie O’s. Maak duidelijk wie wat doet en wat nodig 
is om doelen te bereiken. 
 
In onze Scherpenzeelse toekomstvisie hebben we vastgelegd dat we een 
ondernemend dorp in het groen met een betrokken gemeenschap in het hart van het 
land zijn. Scherpenzeel is daarmee een echte Foodvalley gemeente. De kansen en 
uitdagingen die in de regio op ons af komen, zien we ook terug binnen onze gemeente 
en gemeenschap. Actueel zijn economische ontwikkelingen, de toekomst van het 
landelijk gebied, bereikbaarheid en de energietransitie.  
Deze thema’s zijn van belang voor alle O’s en samenwerking is dus nodig. 
 
Daarnaast zijn er thema’s waarop we vooral als gemeenten samenwerken, 
bijvoorbeeld in opdracht van provincie en rijk. Denk hierbij aan verstedelijking, wonen 
en energie. Ook deze onderwerpen moeten een plek krijgen in de nieuwe Strategische 
Agenda. 
 
Tenslotte zien we dat er veel verandert in de samenleving. Het is lastig te voorspellen 
hoe de wereld er in 2026 uitziet. We willen meegeven dat het belangrijk is om enige 
flexibiliteit in te bouwen in de nieuwe Strategische Agenda. Het zou goed zijn als er 
ruimte komt om bij te sturen. Dit moet echter niet als gevolg hebben dat ambities en 
doelen vaag blijven.  
 
Vervolg 
Later dit jaar ontvangt u een concept Strategische Agenda. Hier kunt u op reageren 
via wensen en bedenkingen. De Regiocommissie heeft aangegeven voorafgaand 
hieraan een regionaal raadsgesprek te organiseren.  
Na de wensen en bedenkingenronde biedt het Regiobestuur een definitieve versie van 
de Strategische Agenda 2026-2030 aan voor vaststelling door de gemeenteraden. 


